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The biggest House of M story is finally revealed: how did Magneto take over the world?
He began life as a penniless refugee, but rose to conquer the entire planet... and now
Christos Gage (Thunderbolts, House of M: Avengers) and Andrea Di Vito (Annihilation)
show you how the Master of Magnetism did it Witness Magneto's first battle with the
Sentinels...the tragic end of his marriage...and his fight against Apocalypse for
leadership of all mutants The secret history of the House of M unfolds here Collects
Civil War: House of M #1-5.
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老万秒了天启大大！

-----------------------------
内战
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-----------------------------
“You were too good for this world, Charles. But I …… I am precisely what it
deserves.”

-----------------------------
主线刊与队长支线刊都没有冬兵出场，我还以为他不会出场了，想不到能在内战刊里看
见他的剧情，联系M皇室队长支线里描述他的死亡的段落来看，真是让人五味杂陈。巴
基为全人类战斗直至生命的最后一刻，但还是输给了统治者们的政治博弈。话说这里有
个bug，在旺达创造的虚假世界里，冬兵和队长在二战时期都活下来了，但是在进入吉
诺莎阻止万磁王征伐时，他居然有了金属左臂。

-----------------------------
wow

-----------------------------
渣万和教授 TAT

-----------------------------
就算给老万找多少冠冕堂皇的借口，他还是个渣渣！叉教授圣母到死。旺达大大你到底
是怎么看你爹和教授的关系啊，这TMD到底是唱哪出啊？不明白啊不明白

-----------------------------
快刀斩乱麻的剧情，每个人的善恶都过于分明了，显得有点简单

-----------------------------
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